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Питање постављено Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ – “Крајем јануара 2012. у БиХ је планиран мониторинг сектора 

перадарства од експертске групе Канцеларије за храну и ветеринарство Европске 

комисије. Мониторинг се врши у фирмама из овог сектора које предлаже Канцеларија 

за ветеринарство БиХ на предлог ентитетских министарстава. Према мојим сазнањима, 

из Федерације БиХ предложене су одређене фирме, а међу њима и фирма ЗДИ Продукт, 

врло сумњивог рејтинга, која је већ у овој години два пута мијењала назив из њима 

познатих разлога и врло сумњивих стандарда. Али зато нису предложене фирме, као 

што је Перутнина – Птуј – БиХ, које испуњавају већину тих стандарда и које 

запошљавају више од 500-600 радника и које далеко, по свим аспектима организације, 

одмичу од неких предложених фирми. Ја постављам питање Савјету министара и 

Министарству спољне трговине и економских односа БиХ: 

1. Да ли су тачне информације наведене у уводу овог питања? 

2. Који су критеријуми за одабир фирми у којима ће се вршити мониторинг?  

3. Може ли Министарство или Савјет министара спријечити овакав начин одабира 

пословних субјеката јер је очигледно да је он вршен без било каквих 

критеријума и да ће, ако овај одабир остане до доласка експерата Европске 

комисије, бити нанесена велика штета привреди БиХ, а посебно сектору 

перадарства, јер ће бити створена доста лоша слика о том сектору, чиме ће се и 

онима који то не заслужују онемогућити излазак са својим производима на 

европско тржиште?”  
 


